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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/25-01/1 
URBROJ:  2170-1-03-04-25-6 
Rijeka,  20. ožujka 2025. 

         
 
 
           

ZAPISNIK 
23. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
23. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 20. ožujka 2025. (četvrtak) s početkom u 16:30 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 

   
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Ivica Škrtić, član VMO 
 

 
 

Usvajanje Zapisnika sa 22. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.  Komunalna pitanja 
2.  Male komunalne akcije 
3.  Razno  

 
 

 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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AD 1 
Vijeće je zaprimilo mail s upitom da se iscrtaju parkirna mjesta u Krešimirovoj ulici. 
Zaključak: 
Vijeće se ne slaže s zaprimljenim prijedlogom. Automobili bi svojim manevrom ugrozili 
sigurnost pješaka. 
 

Zaprimljen je odgovor stručnih službi koje su obavile izvid na adresi Pomerio 26, Boćarski klub 
Brajda te utvrdile da se prostor ne koristi  a na ulaznim vratima nalazi se prilična količina pošte 
od početka ove godine. Kako BK Brajda ima sklopljen Ugovor o korištenju sportske građevine 
te su sukladno istom dužni koristi i prostorije kluba istim je uručena opomena zbog nekorištenja 
sportske građevine. Vijećnica Gordana Šopić izvijestila je prisutne da ima saznanje će se 
Skupština kluba održati slijedeći tjedan. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje.  

 
AD 2 
Tajnica je izvijestila prisutne da je objavljen javni poziv za predlaganje malih komunalnih 
zahvata. Prijedlozi će se zaprimati od 10. do 28. ožujka ove godine. 
Zamjenik predsjednice, Rudolf Ljubičić, predložio je da se razmotri ideja postavke klupica u 
Krešimirovoj ulici. Predsjednica Laura Orlić predložila je  sanaciju nogostupa u Ulici 1. maja. 
Predložena je i sanacija stepenica u Studentskoj ulici te hortikulturno uređenje zemljane 
površine kao i uređenje otoka na križanju Ciottine i Ulice Ivana Pavla II na način da se posadi 
cvijeće u betonske vaze koje bi ujedno spriječile parkiranje automobila na otoku. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD 3 
Predsjednica Vijeća obavijestila je Vijeće da je razgovarala sa umjetnicom koja je oslikavala zid 
u parku u Ulici Fiorello la Guardia i voditeljicama Kluba Srce koji su predložili suradnju. 
Zaključak: 
Dogovoriti će se termin sastanka. 
 
Predsjednica je izvijestila Vijeće kako je RPLP projekt Vijeća „Male kućice za knjige“ prihvaćen. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


